
Protokół Nr XXIII/2020 

z Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 10 września 2020 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym otwieram XXIII Sesję Rady Gminy w Osieku Jasielskim zwołaną 

w trybie nadzwyczajnym. Witam serdecznie wszystkich Radnych przybyłych na dzisiejszą 

sesję. Witam sołtysów. Witam Pana Wójta, Pana Sekretarza. Witam również Panią Księgową 

i Panią z obsługi Biura Rady. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady - Na podstawie listy obecności stwierdzam, że na sesji obecnych jest 

15 Radnych, zatem uchwały podjęte na sesji będą prawomocne. 

 

Radni obecni na Sesji: 

1. Dariusz Brej – Pielgrzymka, 

2. Paweł Ciuła – Pielgrzymka, 

3. Tadeusz Gumienny– Zawadka Osiecka, 

4. Henryka Gumienna – Zawadka Osiecka, 

5. Łukasz Gortad – Czekaj, 

6. Krzysztof Kiciliński – Samoklęski, 

7. Marek Kiełbasa – Świerchowa, 

8. Piotr Kurcz – Załęże, 

9. Mariusz Pepera – Osiek Jasielski, 

10. Tomasz Ropa – Mrukowa, 

11. Daniel Socha – Mrukowa, 

12. Piotr Wojdacz – Samoklęski, 

13. Kazimierz Wygonik – Załęże, 

14. Mariusz Zagórski – Świerchowa. 

15. Tomasz Źrebiec – Osiek Jasielski. 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Stachurski  - Wójt Gminy, 

2. Rafał Zając – Sekretarz Gminy, 

3. Bożena Świątek – Główna Księgowa Urzędu Gminy, 

4. Janusz Brączyk – sołtys wsi Pielgrzymka,  

5. Ryszard Ociesielski – sołtys wsi Samoklęski, 

6. Władysława Stachurska – sołtys wsi Mrukowa, 

7. Tadeusz Zawisza – sołtys wsi Osiek Jasielski. 

 

 

 



Ad. 3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady - Porządek obrad na XXIII Sesję Rady Gminy w Osieku Jasielskim 

przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie  prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego 

na realizację zadania pod nazwą: „Poprawa efektywności energetycznej w budynkach 

szkolnych na terenie gmin należących do Związku Gmin Dorzecza Wisłoki”. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego „FARMA WIATROWA” w Gminie Osiek Jasielski 

w miejscowościach: Osiek Jasielski, Zawadka Osiecka, Czekaj, Samoklęski, Pielgrzymka, 

uchwalonego Uchwałą Nr XI/75/07 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 9 października 2007 

r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2020. 

9. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac 

w okresie międzysesyjnym. 

10. Interpelacje radnych. 

11. Wolne wnioski i zapytania. 

12. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Czy są jakieś zmiany co do porządku obrad. Bardzo proszę Wysoką 

Radę. Proszę Panie Wójcie. 

 

Wójt Gminy – Panie Przewodniczący proszę, aby wprowadził Pan 4 uchwały. Są to 

następujące uchwały: 

- w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej,  

- uchylenie uchwały, która była podjęta na poprzedniej sesji w sprawie wyrażenia zgody 

na wydzierżawienie działki,  

- dwie uchwały w sprawie Powiatowego Zarządu dróg, chodzi o utrzymanie chodników 

i utrzymanie zimowe dróg.  

Prosiłbym o wprowadzenie Wysoką Radę do dzisiejszego porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję Panu Wójtowi. Zatem nad każdą uchwałą, nad każdym 

wnioskiem, musimy osobno głosować.  

Pierwszą uchwałą zgłoszoną jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2020-2026. Bardzo proszę Wysoką Radę. Poddaję pod głosowanie wniosek 

Wójta o poszerzenie dzisiejszego porządku obrad o tą uchwałę. Kto jest za wnioskiem Pana 

Wójta? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Wniosek przyjęty jednogłośnie.  

Kolejny wniosek o poszerzenie porządku obrad dzisiejszej Sesji to jest wprowadzenie uchwały 

w sprawie uchylenia uchwały Nr XXII/142/2020 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 21 sierpnia 



2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki numer ewidencyjny 1267 

położonej w miejscowości Osiek Jasielski. Kto jest za przyjęciem wniosku Pana Wójta? Kto 

jest przeciw? Kto się wstrzymał? Również wniosek przegłosowany przez Wysoką Radę 

jednogłośnie. 

Kolejna uchwała zgłoszona przez pana Wójta do porządku obraz to jest uchwała w sprawie 

przejęcia od Powiatu Jasielskiego realizacji zadania publicznego w zakresie bieżącego 

i zimowego utrzymania chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy Osiek 

Jasielski. Kto jest za przyjęciem wniosku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał odgłosu? 

Również wniosek przyjęty jednogłośnie.  

I ostatni projekt uchwały zgłoszony do porządku obrad przez Pana Wójta to jest podjęcie 

uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Jasielskiego realizacji zadania publicznego w zakresie 

zimowego utrzymania drogi powiatowej nr 1893R Świerchowa - Osiek Jasielski - Samoklęski. 

Kto jest za przyjęciem wniosku proszę o podniesienie ręki? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał 

od głosu? Również wniosek przyjęty jednogłośnie. 

Teraz, Wysoka Rado, odczytam cały porządek obrad i umieścimy projekty uchwał zgłoszone 

przez Pana Wójta do porządku obrad. Proponuje taki porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie  prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXII/142/2020 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 21 sierpnia 2020 r., w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części 

działki nr ewid. 1267 położonej w miejscowości Osiek Jasielski.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Jasielskiego realizacji zadania publicznego 

w zakresie bieżącego i zimowego utrzymania chodników w ciągu dróg powiatowych, 

położonych na terenie Gminy Osiek Jasielski.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Jasielskiego realizacji zadania publicznego 

w zakresie zimowego utrzymania drogi powiatowej Nr 1894R Świerchowa – Osiek Jasielski 

- Samoklęski 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego 

na realizację zadania pod nazwą: „Poprawa efektywności energetycznej w budynkach 

szkolnych na terenie gmin należących do Związku Gmin Dorzecza Wisłoki”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek 

Jasielski na lata 2020 – 2026. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego „FARMA WIATROWA” w Gminie Osiek Jasielski 

w miejscowościach: Osiek Jasielski, Zawadka Osiecka, Czekaj, Samoklęski, Pielgrzymka, 

uchwalonego Uchwałą Nr XI/75/07 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 9 października 2007 

r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2020. 

13. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac 

w okresie międzysesyjnym. 

14. Interpelacje radnych. 



15. Wolne wnioski i zapytania. 

16. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady - Bardzo teraz proszę Wysoką Radę o przyjęcie tego poszerzonego 

porządku obrad. Kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad proszę o podniesienie 

ręki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Dziękuję bardzo. Porządek obrad został 

poszerzony o cztery uchwały wnioskowane przez Pana Wójta. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

 

Przewodniczący Rady - Wysoka Rado czy są jakieś uwagi co do treści protokołu z sesji numer 

XXII? Bardzo proszę. Jeśli nie ma uwag poddaję treść protokołu pod głosowanie. Kto jest za 

przyjęciem treści protokołu z sesji numer XXII Rady Gminy Osiek Jasielski? Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał od głosu? Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXII/142/2020 Rady Gminy 

Osiek Jasielski z dnia 21 sierpnia 2020 r., w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

części działki nr ewid. 1267 położonej w miejscowości Osiek Jasielski.  

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do pierwszej uchwały wprowadzonej do porządku 

obrad, to jest podjęcia uchwały w sprawie uchylenia uchwały numer XXII/142/2020 Rady 

Gminy Osiek Jasielski z dnia 21 sierpnia 2020 roku w sprawie wyrażenia zgody 

na wydzierżawienie części działki numer ewidencyjny 1267 położonej w miejscowości Osiek 

Jasielski. Wysoka Rado, co do tej uchwały zostało wszczęte postępowanie nadzorcze 

o uchylenie tej uchwały przez Biuro Prawne Wojewody. W związku z tym, że zostało 

wskazane, że to nie należało do kompetencji Rady. Jeśli coś tutaj mówię nie tak, to niech 

Sekretarz lub Wójt mnie poprawią. 

 

Sekretarz Gminy – Postępowanie nadzorcze nie zostało wszczęte, jednakże zostanie wszczęte 

jeżeli nie uchylimy tej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – Jeśli nie uchylimy tej uchwały to zostanie wszczęte postępowanie 

nadzorcze. Opinia Biura Prawnego jest taka, że kwestia ta nie należy do kompetencji Rady, 

w związku z tym tę uchwałę należy uchylić bądź też zostanie przez Biuro Prawne uchylona. 

Jeśli są pytania to bardzo proszę co do tej uchwały 

 

Tadeusz Zawisza – O którą działkę chodzi? 

 

Przewodniczący Rady - Chodzi o działkę numer 1267 położonej w miejscowości Osiek 

Jasielski. Dokładnie to może Pan Wójt wyjaśni. 

 

Wójt Gminy – Chodzi o działkę w Osieku, tą blisko GPZ-tu, gdzie cała działka jest to areał 

około 6 hektarów, natomiast Radni podejmowali uchwałę o wydzierżawieniu części tej działki. 

Ponieważ część działki dzierżawiona jest przez rolnika - 3,5 hektara, natomiast 2,5 hektara, 

które zostaje - właśnie Rada podejmowała uchwałę o  jej wydzierżawieniu. Rada wydała zgodę 



na wydzierżawienia, jednak niemniej nie jest to kompetencja, dlatego też, tak jak tutaj Pan 

Przewodniczący powiedział, jeśli ta uchwała nie zostanie uchylona, wówczas Biuro nadzorcze 

uchyli tę uchwałę. Myślę, że dzisiaj to formalnie załatwimy.  

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję Panu Wójtowi. Proszę o pytania, jeśli takie są. Jeśli nie ma 

pytań, to poddaję pod głosowanie. Bardzo proszę o wyrażenie swojego stanowiska. Kto jest 

za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Jasielskiego realizacji zadania 

publicznego w zakresie bieżącego i zimowego utrzymania chodników w ciągu dróg 

powiatowych, położonych na terenie Gminy Osiek Jasielski. 

 

Przewodniczący Rady – Kolejna uchwała zgłoszona do porządku obrad i wprowadzona przez 

Wysoką Radę to uchwała w sprawie przejęcia od Powiatu Jasielskiego realizacji zadania 

publicznego w zakresie bieżącego i zimowego utrzymanie chodników w ciągu dróg 

powiatowych położonych na terenie Gminy Osiek Jasielski. Bardzo proszę Pana Wójta o kilka 

słów co do tej uchwały. 

 

Wójt Gminy – Powiatowy Zarząd Dróg w Jaśle zwrócił się do nas o przyjęcie chodników 

w celu ich utrzymania. To jest na okres 10 lat. Jak wiemy, powstaje coraz więcej chodników 

na terenie Powiatu Jasielskiego. Powiatowy Zarząd Dróg realizuje tego bardzo dużo. I tak jak 

piszą, nie są w stanie później wszystkich tych chodników utrzymać, aby były bezpieczne, 

dlatego też zwracają się do wszystkich, nie tylko do nas, o przyjęcie chodników. Myślę, 

że spokojnie możemy to chodniki przejąć. Jeśli podejmiemy tę uchwałę, Powiat oczywiście 

przekaże nam środki, abyśmy mogli te chodniki utrzymywać. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Czyli środki na utrzymanie będą 

przekazane w formie porozumienia. Bardzo proszę o pytania. Jeśli wszystko wiadome, to 

poddają uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Jasielskiego realizacji zadania 

publicznego w zakresie zimowego utrzymania drogi powiatowej Nr 1894R Świerchowa – 

Osiek Jasielski - Samoklęski 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy do uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu 

Jasielskiego realizacji zadania publicznego w zakresie zimowego utrzymania drogi powiatowej 

numer 1897R Świerchowa - Osiek Jasielski  -Samoklęski. Również proszę pana Wójta. Czy są 

jakieś pytania? Bardzo proszę. Od razu nasuwa się pytanie czy też, podobnie jak z chodnikami, 

będą przekazane środki na realizację tego utrzymania. Bardzo proszę Pana Wójta. 

 



Wójt Gminy – Szanowni Państwo, podobna uchwała, tylko tutaj jest różnica. Tutaj mamy 

zimowe utrzymanie dróg powiatowych na terenie Gminy Osiek Jasielski. Tutaj mamy tylko 

zimowe utrzymanie na ten sezon. PZD również zwróciło się do nas określając kwotę, bodajże 

1266 zł za kilometr utrzymania tych dróg. Przeprowadziłem rozmowę z kierownikiem Zakładu 

Komunalnego. I Pan Kierownik wyraził zgodę na utrzymanie tej drogi, którą utrzymywaliśmy 

przez kilka ostatnich lat, czyli drogi Świerchowa - Samoklęski, ewentualnie drogi Czekaj 

od kapliczki do miejscowości Czekaj, tak jak przebiega droga powiatowa, z tym, że uwagi 

nasze są takie, że myśmy zaproponowali kwotę nie 1266 zł, a 1700 zł od kilometra. 

Przeanalizowaliśmy to z Panem Kierownikiem, nie tylko, również z Panem Sekretarzem, 

i ta kwota, jeżeli Powiat podejmie taką decyzję, że przekaże nam 1700 zł, to jesteśmy w stanie 

tą drogę, którą Zakład Komunalny utrzymywał, przejąć na zimowe utrzymanie dróg. Natomiast 

jeśli chodzi o resztę dróg na terenie naszej Gminy, to jest dość sporo tych kilometrów, nie mamy 

sprzętu i nie jesteśmy w stanie utrzymać wszystkich dróg na terenie Gminy, dlatego też 

mówimy tylko o przejęciu zimowego utrzymania tej drogi Świerchowa - Samoklęski, 

ewentualnie kapliczka i Czekaj. 

 

Przewodniczący Rady - Panie Wójcie, to do Wójta zwrócił się Powiat o utrzymanie 

wszystkich dróg na terenie Gminy? 

 

Wójt Gminy – Tak, generalnie moglibyśmy przejąć. Bodajże jedna z Gmin - Gmina Tarnowiec 

chyba, utrzymuje zakładem komunalnym, ale oni mają samochody ciężarowe, mają 

odpowiednią sprzęt i utrzymują te drogi. My też moglibyśmy przejąć te drogi, o które Powiat 

się zwraca. No ale, tak jak mówię, nie mamy sprzętu, nie mamy zaplecza. I pewnie tutaj to się 

wiąże z tym, że jeśli przejęlibyśmy drogi, wszystkie te odcinki, te kilometry, jest ich sporo 

w naszej Gminie, musielibyśmy stworzyć bazę załadunkową, bazę na składowanie mieszanki. 

A to jest troszkę problematyczne wówczas. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję panie Wójcie. Bardzo proszę Radnych o ewentualne 

zabranie głosu. Jeśli nie ma głosów przechodzimy do głosowania na tą uchwałą. Kto jest 

za uchwałą? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Wysoka Rado, ja podsumowuje zawsze wynik głosowania. Gdybym 

czasem źle odnotował wraz z Wiceprzewodniczącym, proszę o zwrócenie uwagi, ponieważ 

przez te maseczki nie zawsze dokładnie słyszę stanowisko Radnego, ale zawsze staram się 

podsumować. W tym czasie proszę zgłaszać uwagi co do głosowania i swego stanowiska. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego na realizację zadania pod nazwą: „Poprawa efektywności energetycznej 

w budynkach szkolnych na terenie gmin należących do Związku Gmin Dorzecza Wisłoki”. 

 

Przewodniczący Rady - Punktem ósmym w porządku obrad dzisiejszej Sesji jest podjęcie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego na realizację 

zadania pod nazwą „Poprawa efektywności energetycznej w budynkach szkolnych na terenie 



gmin należących do Związku Gmin Dorzecza Wisłoki”. Bardzo proszę o pytania. Czy są jakieś 

pytania? Bardzo proszę Pana Przewodniczącego Komisji Budżetowej, żeby nas poinformował 

czy ta uchwała była rozpatrywana wczoraj na Komisji Budżetowej. 

 

Tomasz Źrebiec – Wysoka Rado, uchwała bywa rozpatrywana na Komisji Budżetowej. 

Dyskusja była bardzo burzliwa, ponieważ Radni różnie to interpretowali. Podjęcie tej uchwały 

wiąże się z tym, że planujemy budżet na kolejne 2 lata do przodu. Jest to wpisane do budżetu 

jako inwestycja Gminy. Różne były zdania, ale pozytywnie się na to zapatrujemy. 

 

Przewodniczący Rady – Czyli, Panie Przewodniczący, stanowisko Komisji Budżetowej jest 

pozytywne?  

 

Tomasz Źrebiec– Nie jednogłośnie, ale pozytywne. 

 

Przewodniczący Rady- Rozumiem. Myślę, że też Radni rozumieją. Dziękuję bardzo 

za przedstawienie stanowiska. Bardzo proszę o zabranie głosu w sprawie tej uchwały.  

 

Tomasz Źrebiec - Panie Przewodniczący, jako tako głosowania na tą uchwałą nie było. 

 

Przewodniczący Rady – Ale głosy członków Rady były podzielone. 

 

Tomasz Źrebiec – Tak. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję. Rozumiem. Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu. 

Czy ktoś chciałby zapytać w związku z tą uchwałą? Bardzo proszę, Panie Wójcie. Bardzo 

proszę Pana Przewodniczącego  

 

Tomasz Źrebiec – Ja mam takie pytanie. Podejmiemy tą uchwałę i nie wiemy czy my 

dostaniemy dotację do tej termomodernizacji, tak? 

 

Wójt Gminy- Szanowni Państwo, Panie Przewodniczący, warunkiem złożenia dokumentów 

jest podjęcie tej uchwały. W innym przypadku, jeżeli nie podejmiemy uchwały, to generalnie 

nie mamy możliwości złożenia tego wniosku. Nigdy nie wiemy czy złożony wniosek dostanie 

akceptację i będą pieniądze. Jesteśmy jedną z 10 gmin, które taki wniosek wspólnie składają 

ze Związkiem Gmin Dorzecza Wisłoki. Gdybyśmy sami chcieli złożyć ten wniosek, nie byłoby 

to możliwe. Kwota musi być bodajże minimum ponad 2 miliony złotych, aby można się było 

w ogóle ubiegać o takie dofinansowanie. Jest to na poziomie do 70% dofinansowania. I myślę, 

że warto składać skoro są dofinansowania. Ja uważam, jako przedsiębiorca mam trochę 

doświadczenia, jeżeli jest dofinansowanie 50%, to już warto złożyć wniosek, a jeżeli jest 70 %, 

80% to naprawdę na dzisiejszy czas, jest bardzo dobre dofinansowanie. I czy to są chodniki, 

czy drogi, tutaj warto. Pan Radny zauważył, że składamy i zaciągamy zobowiązanie. Jest tak, 

że jeżeli chcemy cokolwiek zaplanować, to musimy takie zobowiązanie zaciągać. Później 

jeszcze powiem w sprawach różnych też o drugiej sprawie, gdzie też będziemy składać 

wniosek, ale jeżeli dostaniemy, to jest podobnie jak z PSZOK-iem. Złożyliśmy wniosek 

i dostaliśmy dosyć duże dofinansowanie. I gdybyśmy takiej uchwały nie podjęli, gdybyśmy się 



na to nie zdecydowali, to dzisiaj bylibyśmy dalej w martwym punkcie, a niestety później 

ponosilibyśmy konsekwencje. Tutaj jest sytuacja jasna. Jeżeli podejmiemy uchwałę i będzie to 

pozytywna uchwała, to wniosek zostanie złożony. Dokumenty mamy przygotowane. Zresztą 

przypomnę tutaj Państwu Radnym, że myśmy już nad tym, też o tym rozmawiali, podejmując 

uchwałę o środkach na wykonanie dokumentacji projektowej. I to Państwo Radni oczywiście 

tę uchwałę podjęli. I była zgoda już wtedy wstępna na tę realizację, więc prosiłbym Państwa 

Radnych o kontynuowanie tego. Jeżeli, tak jak mówię, będzie zgoda, to my składamy wniosek. 

I mogę tylko tyle powiedzieć, że jestem dobrej myśli, że to dofinansowanie będzie. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję Panie Wójcie. Bardzo proszę Pana Przewodniczącego  

 

Tomasz Źrebiec – Ja dziękuję za wyjaśnienia Pana Wójta. 

 

Przewodniczący Rady - Bardzo proszę Wysoką Radę. Jeśli nikt nie chce zabrać głosu 

to przechodzimy do głosowania. Bardzo proszę Panie Wójcie. 

 

Wójt Gminy - Ja chcę tylko zauważyć, że jest to jedna ze szkół na terenie naszej Gminy, która 

jest w tej chwili bez ocieplenia. W środku kaloryfery mają tam około 40 lat. To są stare żeliwne 

kaloryfery. Rury są grube, których przepustowość jest mocno ograniczona. W ubiegłym roku, 

między innymi nasi Radni z miejscowości Pielgrzymka sami uczestniczyli i pracowali 

społecznie, aby to troszkę, to wszystko pospinać, pokleić, bo to wszystko wisiało, odpadało. 

Jeżeli byśmy dzisiaj chcieli zrobić tam centralne ogrzewanie, żeby to jakoś bezpiecznie mogło 

funkcjonować, to pewnie też środki, które musielibyśmy wydać byłyby bliskie tym środkom, 

które w tej chwili zakładamy na realizację tego projektu. Myślę, że warto sięgnąć po środki 

zewnętrzne. I uda nam się zrobić więcej. Jeżeli chodzi o ten projekt, to jest założona wymiana 

okien, docieplenie całego budynku, docieplenie stropu. I uzyskanie efektu energetycznego. 

Później koszty użytkowania będą dużo, dużo mniejsze. Myślę, że warto. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Jeśli nie ma chętnych do zabrania głosu 

przechodzimy do głosowania. Proszę o zajęcie swojego stanowiska. Kto jest za? Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osiek Jasielski na lata 2020 – 2026. 

 

Przewodniczący Rady – Ostatnia uchwała, która została wprowadzona do porządku obrad 

to uchwała w sprawie zmiany WPF-u Gminy Osiek Jasielski na lata 2020-2026. Z tego co nas 

informowała Pani Księgowa musiało nastąpić w WPF-ie odzwierciedlenie tego projektu, tej 

inwestycji i kosztów związanych z tą właśnie inwestycją, w sprawie, w którym przed chwilą 

podjęliśmy uchwałę. Czy coś jeszcze trzeba dodać? Pani Księgowa ewentualnie powie czy są 

jeszcze jakieś inne zmiany 

 



Bożena Świątek – Chciałbym wskazać że zostało wprowadzone nowe zadanie „Poprawa 

efektywności energetycznej budynku Szkoły Podstawowej w Pielgrzymce”. Dochody 

majątkowe w latach 2022-2023 zwiększa się o kwotę 515.820 zł z tytułu pozyskanych środków 

w ramach pomocy finansowej z udziałem środków Mechanizmu Finansowego Europejskiego 

Obszaru Gospodarczego. W roku 2022 jest to kwota 257.910 zł. W roku 2023 również taka 

sama kwota. To jest po stronie dochodów. Natomiast po stronie wydatków majątkowych 

zwiększa się o kwotę 853.676 zł w okresie realizacji, w latach 2022-2023, w tym w roku 2022 

- 426.838,35 zł i w roku 2023 - 426.838,35 zł. 

Wydatki bieżące są dostosowane do kwot wynikających ze zmian dokonywanych w uchwałach 

podejmowanych przez Radę w trakcie roku. Natomiast wynik budżetu, przychody i rozchody 

pozostają bez zmian. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Pani Księgowej. Czy są jakieś pytania? Jeśli nie ma 

pytań, to poddaję pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Osiek Jasielski na lata 2020-2026. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do punktu dziesiątego porządku obrad tj. podjęcia 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. W paragrafie pierwszym 

uchwały mamy trzy nieruchomości o niewielkim areale - o powierzchni 0,0967 ha, 0,2441 ha, 

0,5124 ha, w obrębie miejscowości Pielgrzymka. Są załączniki graficzne co do tych działek. 

Bardzo proszę o pytania. Czy są jakieś pytania? Jeśli nie ma pytań to uchwałę poddaję pod 

głosowanie. Proszę o przedstawienie swojego stanowiska. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto 

się wstrzymał od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego "FARMA WIATROWA" w Gminie Osiek 

Jasielski w miejscowościach: Osiek Jasielski, Zawadka Osiecka, Czekaj, Samoklęski, 

Pielgrzymka, uchwalonego Uchwałą Nr XI/75/07 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 9 

października 2007 r. 

 

Przewodniczący Rady – Punkt jedenasty w porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 

"FARMA WIATROWA" w Gminie Osiek Jasielski w miejscowościach: Osiek Jasielski, 

Zawadka Osiecka, Czekaj, Samoklęski, Pielgrzymka, uchwalonego Uchwałą Nr XI/75/07 Rady 

Gminy Osiek Jasielski z dnia 9 października 2007 r. Prosiłbym Pana, żeby pokrótce przedstawił 

kilka słów komentarza co do tej uchwały. 

 



Wójt Gminy – Tak, jak tutaj mamy napisane, była podjęta uchwała na budowę farmy 

wiatrowej. Niestety przepisy, które jak wiecie, weszły w międzyczasie, ograniczyły tę budowę. 

Firma, która to realizowała odstąpiła. No i niestety na dzisiaj, jeśli chcemy coś robić na terenie 

naszej Gminy, to musimy te plany w innym kierunku zmienić. W tym momencie mamy osoby, 

mamy zainteresowane firmy, które chcą budować u nas, na naszych, nie tylko na naszych, 

a także na polach naszych mieszkańców Gminy Osiek Jasielski, chcą budować fotowoltaikę 

i dlatego też mamy firmę, która zwróciła się do nas o zmiany studiów i zmiany planu. Takie 

zmiany wymagają i czasu, i są kosztowne, dlatego też ta zmiana. Wstępnie rozmawialiśmy 

z osobami, które takie zmiany by nam przeprowadziły, które by te dokumenty do tych zmian 

przygotowały. Zostało to określone wstępnie na kwotę 35.000 zł, dlatego też jest potrzebna 

uchwała. Jeżeli Państwo Radni podejmą taką uchwałę, to przystąpiły do zmiany tego planu. 

To jest generalnie zmiana planu najbardziej na terenie sołectwa Osieka, bo to jest tutaj od strony 

Mytarki, tak jak usytuowany jest GPZ, około 400-500 m. Oni tam sobie, ta firma wydzierżawiła 

około 20 hektarów i na tym areale zwrócili się, abyśmy zrobili zmianę planów. I tak, jak mówię, 

żeby przystąpić do zmiany planu musimy podjąć uchwałę. To będzie pewnie czasowo trwało 

około roku lub półtorej – to opracowanie tych wszystkich dokumentów, ale niestety to jest taki 

okres, który jeżeli się uda w ciągu roku, półtorej to będzie dobrze. Jeżeli zostanie uchwalona 

ta zmiana, a panowie tam zbudują te swoje urządzenia i zacznie ta firma tam funkcjonować, 

z tego co wiem to mają podpisane umowy podpisane umowy z mieszkańcami. Kwoty są dosyć 

spore, bo jak tam pytałem zaczynają się od 8000 zł od hektara te dzierżawy, ale to już jest 

sprawa między właścicielami, a firmą. A my jesteśmy tylko beneficjentem do uchwalenia tego 

planu. Na pewno, jeżeli to powstanie, z tego będą podatki do budżetu Gminy. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Czy są pytania? Bardzo proszę Pana 

Przewodniczącego Komisji Budżetowej. 

 

Masz Źrebiec – Czyli zmiana planu zagospodarowania przestrzennego dotyczy obszaru około 

20 hektarów? Reszta planu, ta która została podjęta pod farmę wiatrową, zostaje? 

 

Wójt Gminy – Tak, reszta planów zostaje. Mówimy tylko o tej części przy GPZ, tam gdzie 

panowie mają dzierżawy. Na tym obrębie zmieniamy ten plan. 

 

Przewodniczący Rady – Czy są jeszcze jakieś pytania? Brak pytań. 

 

Przewodniczący Rady - Poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto 

się wstrzymał od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady – Dwunasty punkt porządku obrad stanowi podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Nr XV/99/2020 Rady Gminy Osiek Jasielski z 30 grudnia 2019 

roku w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2020. Jak już było wspomniane Komisja 



Budżetowa miała wczoraj swoje posiedzenie i również ta uchwała była przedmiotem obrad 

Komisji. Bardzo proszę Pana Przewodniczącego o przedstawienie opinii Komisji Budżetowej 

co do tych zmian. 

 

Tomasz Źrebiec – Komisja Budżetowa jednogłośnie wydała pozytywną opinię co do 

proponowanych zmian 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu. Czy ktoś chciałby zabrać 

jeszcze głos, skorzystać z obecności Pani Księgowej i zapytać o proponowane zmiany co do 

budżetu na bieżący rok. Jeśli wszystko jasne, to poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za? 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 13. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji 

oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy do informacji Wójta z realizacji uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji oraz z pracy w okresie międzysesyjnym. Bardzo proszę Pana Wójta 

o zabranie głosu. 

 

Wójt Gminy – Uchwały zostały przekazane do realizacji. W okresie międzysesyjnym również 

przeprowadziliśmy wiele rozmów, ponieważ tak było zapowiedziane i obiecane, otrzymaliśmy 

środki z tarczy antykryzysowej. Te środki to kwota pół miliona złotych, środki rządowe, 

za które bardzo mocno dziękujemy. Myślę, że pozwolą nam na ukończenie kilku inwestycji, 

które są bardzo potrzebne, bez których byłby problem, aby je ukończyć. Na pewno Państwo 

Radni będą swoje głosy przedstawiać. Natomiast my te środki będziemy chcieli wprowadzić 

na kolejnej sesji. Propozycja wczoraj przedstawiona na Komisji Budżetowej była taka, aby 

przeznaczyć te środki na inwestycje, czyli na ukończenie dwóch domów ludowych, to jest 

Domu Ludowego w Załężu oraz Domu Ludowego Świerchowej. Wiemy, że budynek 

w miejscowości Załęże jest już kilka lat remontowany, jest duża potrzeba inwestycję 

dokończyć i zamknąć, aby zaczął funkcjonować, aby go oddać do użytku. Drugi taki budynek 

jest to budynek w miejscowości Świerchowa i też w ubiegłym roku została zrobiona tam 

nadbudowa, poprawiony został dach i również są tam potrzebne środki, aby wykończyć i oddać 

ten budynek w tej części na piętrze do użytku, te pomieszczenia, które zaczęto remontować. 

Kolejną sprawą, Szanowni Państwo, są drogi z funduszu ochrony gruntów rolnych. Jesteśmy 

po przetargu. Place budowy zostały przekazane. Mamy jeszcze problem w Mrukowej, gdzie 

geodezyjnie musimy jeszcze parę rzeczy wskazać, granice. Myślę, że wykonawcy przystąpią 

do wykonania tych robót, tych prac.  

Również wpłynęło pismo od Rady Rodziców ze szkoły w Osieku Jasielskim o to, aby te dzieci 

mogły do 15:00 spokojnie gdzieś przebywać, ponieważ rodzice nie mają możliwości odebrania 

wcześniej tych dzieci. Zwróciliśmy się do Pana Kierownika Gminnego Ośrodka Kultury. Pan 

Kierownik powiedział, że takie możliwości są. Rozważył tę sytuację i myślę, że będzie to 

załatwione pozytywnie. Na razie dziękuję. Może później w sprawach różnych. 



Przewodniczący Rady– Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Czy są pytanie odnośnie tego okresu 

międzysesyjnego, uchwał podjętych na poprzedniej sesji? Bardzo proszę Wysoko Rado. 

 

Ad. 14. Interpelacje radnych. 

 

Przewodniczący Rady – Realizuje punkt czternasty w porządku obrad - interpelacje radnych. 

Czy są jakieś interpelacje? Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Ad. 15. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do wolnych wniosków i zapytań. Również proszę 

o zabieranie głosu. To na pewno Pan Wójt ma w wolnych wnioskach chęć zabrania głosu. Może 

zaczniemy od tego apelu, Panie Wójcie, a później te wszystkie sprawy bieżące. 

 

Wójt Gminy – Szanowni Państwo, może w paru słowach, pokrótce powiem, jaka jest sytuacja. 

W związku z powołaniem na nową kadencję Rady Naukowej Parku, tak się złożyło, że osoby, 

które były w poprzedniej kadencji, ja nie znam wszystkich osób, ale to z naszego terenu takimi 

reprezentantami naszymi był Pan Wójt Grzegorz Bara i Pan Starosta Adam Pawlus. Myślę, że 

były to osoby godne, które mocno reprezentowały nasz region i dbały o nasze interesy. Sami 

wiemy, że gdy były wprowadzane zmiany, to między innymi ci Panowie walczyli o to, aby 

strefy buforowe i inne rzeczy nie zostały wprowadzone tak, aby mieszkańcy na tym ucierpieli. 

Gdy był zakładany ten park, to inaczej mówiono, inaczej nam obiecywano, Ja to pamiętam, 

te spotkania. Później stało się inaczej. Wprowadza się różne obwarowania i tak naprawdę my 

mieszkańcy nawet nie możemy wejść do lasu, pomimo że nasi rodzice i dziadkowie przez całe 

życie w tych lasach pracowali. Chroniliśmy tę przyrodę, cały ten jej dobytek. Dzięki tym 

pracom mamy dzisiaj ten las i piękne tereny. Niestety, gdy założono Park, różne obwarowania 

zostały wprowadzone i coraz więcej tych obwarowań jest. Myślę, że ci Panowie dobrze 

walczyli, żeby należycie interesy tam reprezentować, byli godni tej reprezentacji. Stąd też 

chciałem prosić Wysoką Radę, abyśmy podjęli apel i wystosowali stosowne pismo. Myślę, 

że Pan Przewodniczący tutaj odczyta. Jest taki projekt apelu. Proponuję abyśmy wysłali do 

Pana Marszałka, ewentualnie do Ministerstwa, tak, aby ten nasz apel został zauważony. 

Powiem tylko tyle, że rozmawiałem z Wójtami ościennymi. Oni też podobne apele jak my chcą 

podjąć, aby ci panowie zostali przywróceni do Rady Parku. Jeżeli byłaby zgoda również 

naszych Radnych, bardzo prosiłbym o podjęcie takiego apelu. 

 

Przewodniczący Rady – Bardzo dziękuję Panu Wójtowi. Podzielam zdanie Pana Wójta co do 

tych osób w zasiadaniu w Radzie Naukowej Magurskiego Parku Narodowego. W związku 

z tym został przygotowany projekt apelu na dzisiejszą sesję. Wysoka Rado ja sobie pozwolę 

ten apel odczytać i ewentualnie proszę o zmianę tego apelu albo też o przychylność lub nie co 

do treści tego apelu. 

„Rada Gminy Osiek Jasielski apeluje o zmianę w składzie Rady Naukowej Magurskiego Parku 

Narodowego poprzez powołanie do jej grona Pana Adama Pawlusia – Starosty Jasielskiego 

oraz Pana Grzegorza Bary – Wójta Gminy Nowy Żmigród. 

Rada Gminy stoi na stanowisku, iż w skład Rady Parku powinni wchodzić przedstawiciele 

jednostek samorządu terytorialnego, w granicach których jest on położony. Niewątpliwie 



lokalizacja takiej formy ochrony przyrody na terenie określonej jednostki wywiera istotny 

wpływ na jej sytuację. W szczególności ogranicza możliwości inwestycyjne oraz ingeruje w 

sposób wykorzystania nieruchomości znajdujących się w otoczeniu Parku.  

Reprezentanci jednostek samorządu powinni mieć możliwość zasiadania w organach Parku. 

Powołanie do Rady Naukowej daje możliwość uczestniczenia w jej pracach i przedstawiania 

stanowiska samorządu w omawianych tam kwestiach, które niejednokrotnie dotyczą 

żywotnych interesów samorządu oraz wpływają na możliwości i kierunki jego rozwoju. 

W ocenie Rady Gminy wyłączenie ze składu Rady reprezentantów Powiatu Jasielskiego i 

Gminy Nowy Żmigród ogranicza możliwość udziału samorządów w dyskusji i prezentowaniu 

swojego stanowiska na temat bieżącego funkcjonowania oraz przyszłości Parku. W związku z 

tym przywrócenie wskazanych wyżej osób należy uznać za uzasadnione i konieczne. 

To jest treść tego apelu. Bardzo proszę, czy ktoś z Wysokiej Rady ma zastrzeżenia co do tej 

treści, bądź jakieś uwagi. 

 

Tomasz Źrebiec – Ja bym jeszcze tam, Panie Przewodniczący, dopisał, żeby były dyrektor nie 

był w Radzie Naukowej Parku  

 

Przewodniczący Rady – Nie wiem czy możemy tak ingerować.  

 

Wójt Gminy – Myślę, że w tej kwestii nie będziemy się wypowiadać. Myślę, że jeżeli 

faktycznie będzie tak, że ci Panowie będą nas reprezentować, to będą nas reprezentować 

godnie.  

 

Przewodniczący Rady – Myślę, że my popieramy swoich kandydatów, samorządowców, czyli 

osoby zajmujące się podobnymi rzeczami jak my. Popieramy samorządowców, którzy mają 

dbać o nasze interesy w działaniach Parku. Rozumiem, Wysoka Rado, że taki apel może zostać 

przesłany do odpowiedniego organu. Jeśli nie ma zastrzeżeń. Rozumiem, że jest akceptowany 

przez Wysoką Radę i apel zostanie powielony i przesłany. Dziękuję bardzo Wysokiej Radzie. 

Bardzo proszę Pana Wiceprzewodniczącego. 

 

Marek Kiełbasa – Mam pytanie. Ponieważ w ramach współpracy transgranicznej zaczyna się 

prawdopodobnie w najbliższym czasie remont drogi na odcinku Nowy Żmigród - Folusz. Czy 

wiadomo coś więcej jest, z jakimi utrudnieniami mieszkańcy będą się spotykali w czasie 

realizacji tego projektu.  

 

Wójt Gminy – Panie Radny, Panie Wiceprzewodniczący, Trudno mi jest powiedzieć jak to 

będzie realizowane, jakie będą ograniczenia. Myślę, że firma, która wygrała ten przetarg, 

dołoży wszelkich starań, aby to było jak najmniej uciążliwe dla mieszkańców. Niemniej remont 

drogi będzie i pewnie musimy się liczyć z jakimiś utrudnieniami. Myślę, że w okresie tego roku 

wyremontują tę drogę, będą tylko same korzyści i przyjemności z korzystania z niej.  

 

Marek Kiełbasa – To na pewno, ale czy wiadomo czy droga będzie zamknięta? W jaki sposób 

będzie zamykana? Odcinkami czy jednostronnie? Na razie nic nie wiadomo?  

 



Wójt Gminy – W tym momencie jeszcze nic nie wiemy. Nie wiem czy została już podpisana 

umowa. Były pewne były okresy na odwołania i inne rzeczy. Nie wiem, na jakim to jest etapie. 

Na pewno kwota, która została po tym przetargu, są na pewno starania czynione i wiem, że są 

prowadzone rozmowy z partnerami ze Słowacji i z partnerami z Krakowa, żeby te środki, które 

zostały przekazane na dalszy odcinek, aby ona została wyremontowana dalszym ciągu 

w kierunku Gorlic. Myślę, że jeżeli by się udało, to będzie dodatkowy odcinek remontowany, 

ale to wymaga jeszcze dodatkowych starań. Tyle informacji mogę przekazać w tej kwestii. 

 

Przewodniczący Rady - Bardzo proszę Szanownych Radnych o zabieranie głosu w wolnych 

wnioskach. Panowie Sołtysi, Pani Sołtys. Proszę, Pan Wójt ma jeszcze wolne wnioski. 

 

Wójt Gminy – Chciałbym jeszcze coś powiedzieć. Mam jeszcze kilka spraw, o których dobrze 

by było, żeby Państwo Radni wiedzieli.  

Zleciliśmy doprojektowanie w miejscowości Czekaj tych budynków, które powstały na nowym 

osiedlu jadąc od Samoklęsk. Chodzi o kanalizację, aby je doprojektować. Tamten projekt 

mamy, który kilka lat  leży.  

Druga sprawa to projekt boiska sportowego w Mrukowej, przy szkole, dla dzieci. Jest też w 

realizacji. Zleciliśmy wykonanie tego projektu.  

Została podpisana umowa na budowę placu zabaw w miejscowości Samoklęski. Ten plac 

również będzie wykonywany.  

Mamy jeszcze zmianę w Mrukowej na zarurowanie rowu. Chodzi o zmianę kilometrażu. 

Dzisiaj również miałem okazję być w Starostwie Powiatowym i rozmawiać w sprawie 

chodników w Osieku i Załężu, tych chodników w kierunku zakładu naprawczego. 

Uzgodniliśmy, tak jak Pani Dyrektor powiedziała, jest potrzebny na to projekt. Jeżeli 

wykonamy na to projekt, to realizacja tego chodnika będzie rozpoczęta. Jak wiemy, weszły 

kanały technologiczne i inne rzeczy, które trzeba wziąć pod uwagę. Myślę, że tutaj zgoda taka 

będzie Radnych i jeśli będzie zgoda, to opracujemy projekt, aby chodniki zostały wykonane. 

Chciałbym zauważyć, że ta droga została wyremontowana. Nawierzchnia jest ładna, droga 

piękna. Samochodów jeździ dużo i teren ten jest niebezpiecznie. Myślę, że dla mieszkańców 

Osieka, szczególnie dla mieszkańców Osieka, jest to ważne dla zapewnienia bezpieczeństwa 

osób, które tym poboczem chodzą. Gdyby był rów zabudowany, na pewno droga byłaby 

bezpieczniejsza, dla dzieci, dla mieszkańców. Mamy problem z przełożeniem słupa. Staramy 

się o to czwartym pismem. Mamy obiecane, że niedługo zostanie to zrobione. Rozmawiałem 

z Panem Dyrektorem Energetyki. Obiecał, że zostanie to zrobione, zajmie się tą sprawą, 

ponieważ chyba już cztery, pięć miesięcy wymieniamy się pismami. Być może uda się to 

przełożyć. Jeżeli zostanie wykonany projekt, to jest zapewnienie Powiatu, że na zasadach 50 

na 50 ten chodnik możemy wykonać.  

Mam jeszcze jedną sprawę ważną sprawę. Szanowni Państwo, mamy możliwość złożenia 

wniosku o środki z drugiego etapu tarczy antykryzysowej. Określona jest minimalna kwota 

400 000 zł. Natomiast górnego pułapu nie ma określonego. Myślę, że dobrze byłoby, żebyśmy 

ten wniosek złożyli. W tym kierunku idziemy - na rozbudowę oczyszczalni ścieków w Osieku 

Jasielskim, ponieważ mamy jeden ciąg technologiczny, który, gdyby nam stanął, to mamy 

drugą „Czajkę”. Naprawdę te ścieki musiałyby być puszczane do rzeki. Ta rozbudowa jest 

konieczna. Jakby była rozbudowa, to w kierunku takim, abyśmy mogli ścieki z kolejnych 

czterech miejscowości to jest Pielgrzymka, Zawadka, Mrukowa i Samoklęski, oddać do tej 



oczyszczalni. Oczywiście na tych miejscowościach musielibyśmy zrobić kanalizację. 

Prosiłbym Radnych, jeżeli są innego zdania, bardzo proszę, żeby się Radni wypowiedzieli, 

ponieważ czasu mamy mało. Do 28. musimy złożyć taki wniosek, próbować pozyskać te środki. 

Wstępnie jakieś koszty w przybliżeniu podalibyśmy i gdyby wniosek uzyskał akceptację to 

w przyszłości byłyby większe koszty z tym związane. Wówczas będzie kolejna uchwała na 

zabezpieczenie kolejnych środków, ponieważ to będzie kwota wyższa. Mamy część naszej 

gminy nieskanalizowaną i niestety w tym kierunku trzeba iść, aby doprowadzić do tego, by 

wszystkie miejscowość miały możliwość oddawania ścieków i aby te nasze rzeki i wody były 

czystsze. Myślę, że my idziemy w tym kierunku i prosiłbym radnych o głosy czy jest akceptacja 

tego i czy taki wniosek składany, czy składamy wniosek i tych środku szukamy. Może uda się 

i te środki pozyskamy. Nie wiem jak będzie, nie wiem, ile tych wniosków będzie złożonych 

i na co. My chcielibyśmy na ten cel złożyć ten wniosek. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Bardzo proszę o zabieranie głosu. 

To ja może się odniosę pokrótce do tego, o czym Wójt nas w ostatniej części wypowiedzi 

poinformował. Oczywiście, Panie Wójcie, to jest nieuniknione, w końcu cokolwiek robić, 

co zbliżało by nas do skanalizowania całej Gminy. Jest dobry moment, gdy będą dodatkowe 

środki rządowe uruchomione z tarczy antykryzysowej, to mogły być dobrym początkiem 

na skanalizowanie tamtej części Gminy. Wydaje mi się, że jak najbardziej decyzja jest 

uzasadniona i bardzo cieszę się z tego tytułu. 

 

Wójt Gminy - Szanowni Państwo, przypomnę tylko, że podejmowaliśmy uchwałę 

na wykonanie koncepcji i tam te środki mamy. Mamy zabezpieczenie. Czas jest krótki. Firma,  

z którą rozmawiamy, zrobiłaby nam koncepcję do końca lutego następnego roku. Niektóre dane 

już musimy mieć przed złożeniem wniosku. Jutro mamy pana, który ma się przyjrzeć naszej 

oczyszczalni. Ma nam odpowiedzieć, jakie środki byłyby potrzebne na remont czy 

modernizację tej oczyszczalni, tak aby mogła ona przyjąć większą ilość ścieków. W tej chwili 

oczyszczalnia nie pracuje na 100%. Kierownik Zakładu Komunalnego powiedział mi, że jest 

to około 60%. Jutro będzie Pan, który ma zobaczyć i podpowiedzieć, jakby można było 

to przebudować, aby było to funkcjonalne i mogła przyjąć wszystkie ścieki. 

 

Przewodniczący Rady – Bardzo dziękuję. Bardzo proszę jeszcze w wolnych wnioskach. Już 

raz pytałem, ale jeszcze była tutaj wypowiedź z istotnymi informacjami od Pana Wójta 

 

Ad. 16. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Jeśli nie ma chętnych do zabrania głosu, to nic więcej mi nie 

pozostaje, jak zakończyć XXIII Sesję Rady Gminy Osiek Jasielski. Dziękuję wszystkim 

za przybycie na dzisiejsze obrady. 

 

Na tym zakończono obrady Sesji. 

 

 

Protokołowała: Joanna Banach-Gancarz 

 


